

中文

Model No.: MH22194

BLUETOOTH HEADPHONE

快速指南 / Quick Start Guid
请仔细阅读本快速指南并妥善保存以备将来使用。
Please read this Quick Start Guide carefully and keep it for future use.

产品概述

*耳机x 2 (左&右)

*充电仓

*USB-C充电线

*快速指南与保修单

1. 发声位置

2. 充电触点

3. 充电盒指示灯

4. USB-C充电接口

5. 耳机LED指示灯

6. 耳机多功能触控区域 (MFB)

佩戴

拿出耳机, 将**Monster Open Ear AC317** 顺着耳后佩戴, 并轻轻旋转至舒适位置, 以确保获得最佳的佩戴效果和音质体验。

1. 拿起耳机

2. 将耳机放入耳中

3. 调整耳机位置

4. 佩戴完成

语音助手/Siri

已连接手机状态, 长按2秒唤醒语音助手(左右耳均可操作)。

电源开/关

打开充电盒盖, 拿起耳机, 耳机会自动开机。将耳机放入充电盒, 把盖合上, 耳机会自动关机及进行充电。

充电盒充电

使用产品自带的 USB-C 充电线进行充电, 充电盒指示灯显示充电状态。当充电盒充满电时, 充电盒指示灯长亮。

配对

拿起耳机, 耳机会自动开机。对于新设备连接, 请打开手机蓝牙并搜索**"Monster Open Ear AC317"**进行配对, 连接成功后, 你会听到系统语音提示。

音量控制

调低音量: 在音乐播放状态下, 短按左耳的触摸多功能按键。
调高音量: 在音乐播放状态下, 短按右耳的触摸多功能按键。

通话

接听/结束通话: 轻触2下 (左右耳均可操作)。
拒接来电: 来电时, 长按2秒 (左右耳均可操作)。

音乐

播放/暂停音乐: 双击触摸多功能按键 (左右耳均可操作)。
上一曲: 已连接手机状态, 左耳轻触3下。
下一曲: 已连接手机状态, 右耳轻触3下。

恢复出厂设置

耳机在开机未连接状态时, 双耳同时快击5下, 清空耳机与手机的配对记录后 (不清除左右耳), 耳机指示灯亮2秒并关机。将耳机放入充电盒再取出, 耳机开机并进入设备搜索配对模式, 如3分钟内没有连接新设备则自动关机。

指示灯/语音指南

模式	描述	声音提示
开机	白灯快闪	系统提示音
关机	红灯长亮2S熄灭	系统提示音
配对	白灯快闪	无
连接	白灯长亮1S熄灭	系统提示音
充电盒充电	充电盒充电时, 充电盒上的指示红灯慢闪, 充满后充电盒红灯长亮	-

按键操作

1. 接听/挂断电话

2. 拒接来电

3. 语音助手

4. 播放/暂停音乐

5. 上一曲

6. 下一曲

7. 音量+

8. 音量-

注意

*从充电盒中取出耳机后, 无需按任何按键, 左右耳机会自动进入配对模式。
*耳机充电仓在外接电源充电时, 输入电压电流标准≤ 5V/1A。
*请将耳机放在正确的位置进行充电。
*不建议未经许可私下更换电池。
*电池(电池组或电池组合)不得暴露在照明, 烘烤或类似过热的环境中。

Monster应用程序

使用Monster 应用程序以获得更好的产品体验。

交互界面自定义:

在立体声模式中, 所有操作控制 (例如音量调节、播放暂停、启动Siri) 均可在应用程序中依个人喜好设置。

EQ 设置:

本应用程序提供多个 EQ 设定, 让您在享受不同类别的音乐时优化聆听体验。

便捷安装

1. 下载APP;

*苹果手机可在App Store搜索"Monster Audio"下载安装;

*安卓手机可以在应用宝搜索"Monster"下载安装;

*扫描如下的二维码也可以下载安装;

2. 打开APP完成注册登录;

3. 点击APP首页的添加设备按钮 (需要先在手机蓝牙界面, 连接好耳机);

4. 按APP界面提示操作即可完成设备连接。

封面

70x95mm
80G双胶
专色+黑色印刷 风琴折

Product Overview

Earphone x 2 (left & right)

Charging Case

USB-C Charging Cable

Quick Start Guide and Warranty Letter

1. Sound outlet

2. Charging contact

3. Charging case LED indicator

4. USB-C charging port

5. Earphone LED indicator

6. Multi-function touch area (MFB)

Wear

Take out the earphones and place the **Monster Open Ear AC317** behind your ears and gently rotate them to a comfortable position to ensure the best possible wearing and sound quality experience.

1. 拿起耳机

2. 将耳机放入耳中

3. 调整耳机位置

4. 佩戴完成

Siri

When the phone is connected, press and hold for 2 seconds to wake up the voice assistant (both left and right earphone can operate).

Power On/Off

Open the cover of the charging case, pick up the earphone, and the earphone will turn on automatically. Put the earphones into the charging case, close the cover, and the earphones will automatically turn off and charge.

Case Charging

Use the USB-C charging cable provided with the product to charge, and the charging case indicator shows the charging status. When the charging case is fully charged, the charging case indicator lights up.

Pairing

Pick up the earphones and they turn on automatically. For new device connection, please turn on Bluetooth and search for **"Monster Open Ear AC317"** to pair, After the connection is successful, you will hear the system voice prompt.

Volume Control

Turn down the volume: While the music is playing, press the touch multifunction button on the left earphone.
Turn up the volume: While the music is playing, press the touch multifunction button on the right earphone.

Call

Answer/end a call: Tap twice (left or right).
Reject an incoming call: When an incoming call comes, press and hold for 2 seconds (left or right).

Music

Play/pause music: Double click the touch multi-function button (left or right).
Previous: In connected mobile phone status, tap 3 times of the left earphone.
Next: In connected mobile phone status, tap 3 times of the right earphone.

Reset

When the earphones are not connected, press both earphone 5 times at the same time. After clearing the pairing record between the earphones and the mobile phone (not clearing the left and right earphone), the indicator light of the earphones will light up for 2 seconds and then turn off. Put the earphones into the charging case and then take them out. The earphones will turn on and enter the device searching and pairing mode. If no new device is connected within 3 minutes, the earphones will automatically turn off.

Indicator/Voice Guide

Mode	Description	Voice Prompt
Power On	White light flashes quickly	System tone
Power Off	Red light is on for 2 seconds	System tone
Pairing	White light flashes quickly	-
Connected	White indicator is on for 1 second and off	System tone
Charging Case	The red light on the case flashes slowly when charging, and light on when fully charged	-

Key Operation

1. 接听/挂断电话

2. 拒接来电

3. 语音助手

4. 播放/暂停音乐

5. 上一曲

6. 下一曲

7. 音量+

8. 音量-

Monster APP

Use the Monster app for a better product experience.
User interface customization: In stereo mode, all of the controls (e.g. adjust volume, control playback, activate Siri) can be customized in the app.

EQ settings:

The app provides multiple EQ settings to optimize your listening experience when enjoying different types of music.

EASY SETUP

1. Download the APP;

* For iPhones, you can search for "Monster Audio" in the App Store to download;

* Android phones can search for "Monster Audio" in the google play store to download;

* Scan the following QR code to download;

Monster Audio

2. Open the APP to complete the registration and login;

3. Click the Add Device button on the home page of the APP (you need to connect the earbuds successfully in the Bluetooth menu of the mobile phone first);

4. Follow the APP interface prompts to complete the device connection.

FCC Caution

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

- (1) This device may not cause harmful interference, and
- (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.

FCC ID:2AVD2-MH22194